



Seamark ZM Technology Group (H.K,) CO.,Ltd

Add: Building 10, Huaide Cuihai industrial Park, Fuyong Street, Bao'an district, Shenzhen, China
www.seamarkxray.com
Mobile:+8618779975930 Fax:0755-29929953 E-mail: info@seamarkxray.com

Online x ray smd counter

Guangdong Enoch Communications Co., Ltd. is a processing enterprise established by Shenzhen Zhongnuo Communications Co., Ltd. in Dongguan. Zhong Nuo Communications was acquired by Furi Electronics (stock code 600203) in 2014 with a 100% stake. Zhongnuo Communications specializes in 4G State-level high-tech enterprises in the research and development, design, production and sales of communication terminal products, home network access products, mobile broadband products, OA office terminal products and 3C accessories products.

Located in Shenzhen, China, it is a supplier of Huawei, Lenovo, Coolpad, China Communications, China Unicom, and China Mobile.

Enoch technology using Online x ray smd counter

In a market environment where technology is continuously improving, quality is improving, and prices are rising, as a large-scale processing company, the inventory data of warehouse materials cannot be updated in a timely manner, and the phenomenon of stagnant materials often occurs. After the data is still not updated, it is impossible to obtain accurate data for procurement in a timely manner, which affects the production progress. For various reasons, Enoch Technology found Seamark ZM,

After learning about Enoch's needs, after a period of repeated communication and discussion, Enoch customized the online X-2000B **Online x ray smd counter**.

Online x ray smd counter & offline x ray smd counter

Compared with Offline xray smd counter, online xray counter, and more intelligent, no manual operation is required, and the operator only needs to place the material tray into the feeding area (using the dual-axis wheel method, each axis can place 7-17inch material tray 50 disks, one axis will automatically switch to the other axis after counting done, and the cycle operation), as shown in the figure below, the operator puts the material into the feeding area.



Seamark ZM Technology Group (H.K.) CO.,Ltd

Add: Building 10, Huaide Cuihai industrial Park, Fuyong Street, Bao'an district, Shenzhen, China

www.seamarkxray.com

Mobile:+8618779975930

Fax:0755-29929953

E-mail: info@seamarkxray.com



Family of [Industrial X-ray inspection machine](#) & [BGA rework station](#)

Last Article: [Seamark ZM EeIE 2019](#)

Next Article: [Seamark ZM NEPCON Shenzhen China 2019](#)

[TSI Mexico use Seamark x ray machine](#)

[Seamark ZM Productronica & NEPCON China](#)

Maybe you still are interested in: [Solder paste printing defects and solutions in SMT chip processing process](#)

广东以诺通讯优秀按公司是深圳市中诺通讯有限公司设立在东莞的加工企业，中诺通讯在 2014 年被福日电子（证券代码 600203）以 100% 股权的形势收购，中诺通讯专业从事 4G 通讯终端产品，家庭网络接入产品，移动宽带产品，OA 办公终端产品以及 3C 配件产品的研发设计，生产制造和销售的国家级高新技术企业。

位于中国深圳，是华为，联想，酷派，中国通信，中国联通，中国移动的供应商。在科技不断提升，质量精益求精，物价上涨的市场环境下，作为一家大型加工企业，仓库物料的库存数据无法得到及时的更新，停滞物料的现象经常发生，暂用



Seamark ZM Technology Group (H.K,) CO.,Ltd

Add: Building 10, Huaide Cuihai industrial Park, Fuyong Street, Bao'an district, Shenzhen, China
www.seamarkxray.com

Mobile:+8618779975930

Fax:0755-29929953

E-mail: info@seamarkxray.com

资金链，或者是库存量用完后数据依旧没有更新，造成采购无法及时得到准确数据进行采购，进而影响生产进度，综合种种原因，以诺科技找到了 Seamark ZM 在了解到以诺的需求后，经过一段时间的反复沟通研讨，定制了这款在线式的 X-2000B 的 x ray smd counter equipment.

Compared with Offline x ray smd cunter, Online x ray smd counter 更智能化，无需人工操作，作业员只需要将物料盘放置入料仓（采用双轴轮的方式，每轴可放置 7-17inch 的物料盘 50 盘，点完一轴自动切换至另一轴，循环作业），如下图作业员将物料放入料仓。

平均点料时间一次耗时 10-15 秒，清点完之后，数据会实时传输至相应的系统，如客户的 MES/ERP 系统，让相关部门能够清晰地了解到仓库库存数量，实行实时监控。